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Kako posmatraš današnju muzičku scenu, da li je smatraš kvalitet-
nom? Šta bi promenio na njoj?
Mislim da se malo pažnje danas posvećuje pravim vrednostima muzike. Mislim 
da u drugim žanrovima muzike ipak ima malo nedostatka inspiracije. Ne kažem 
da je bilo koji drugi žanr loš, ali usled manje kreativnosti, možemo čuti neke 
nedostatke. Mislim da bismo više pažnje trebali usmeriti na prošlost, sto se tiče 
bilo koje vrste muzike, jer tu možemo naći sve što nam je potrebno, da danas 
stvorimo bolju muziku.

Koji su tvoji trenutno prioriteti u životu?
Najveći prioritet je da završim fakultet i da steknem što više znanja od strane 
izvanrednih profesora koji nam pomažu da dosta toga naučimo.

Kako zamišljaš sebe u budućnosti?
Voleo bih da postanem profesor violine jednog dana ili da nađem zaposlenje u 
nekom velikom svetskom orkestru.

Šta bi savetovao svojim mlađim muzičkim kolegama?
Uprkos tome što će naići na bezbroj prepreka i dosta odricanja i truda, uz 
mnogo vežbe, svako može doći do svog cilja. Treba imati ljubavi prema onome 
čime se bavimo i tada znamo da smo na pravom putu ka ostvarenju svog cilja. 
Vežba, upornost i predanost uvek se isplate.
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